

**(SGUGSRK 6307) Improving Public Administration and Civil
Service of the Republic of Kazakhstan
7M04217- Jurisprudence Form of study - full-time
Tasks for SIW**

№	Name of topics and content of tasks for SIW	Form	Deadline	Max. Score
1	<p>SIW №1. Functional and organizational structure of public administration in the Republic of Kazakhstan: the main trends in the development of legislation.</p> <p>1. The functional structure of government. 2. The concept of administration, the mechanism of state management, functions of government, government agencies. 3. Forms of management activities, methods of government. 4. The concept of administrative procedures and public services, the principle of "one window". 5. Organizational structure of government. 6. Subjects of state administration, authorized bodies, objects of state administration.</p> <p>Recommendation: study the necessary literature, write an essay based on it. The work must comply with all the rules for preparing an abstract.</p>	<p>Abstract. When expanding the topic: it is necessary to consider the process of the formation of public administration in developed countries, make a comparison, give a detailed answer to the questions posed, as well as a legal assessment regarding its development.</p>	3 week	<p>30 points Criteria for evaluating the work: Completeness of disclosure; Degree of study of materials; Display of knowledge of historical documents; correct design.</p>
2	<p>SIW №2. The system of public administration in the Russian Federation: experience and impact on the development of public administration in other post-Soviet states</p>	<p>oral questioning</p>	5 week	<p>30 points Criteria for evaluating the work</p>

	<ol style="list-style-type: none"> 1. The system of state bodies RF, state apparatus. 2. Organizational structure public administration in the Russian Federation. 3. The mechanism of state management in the Russian Federation. 4. Administrative procedures, staffing public administration in the Russian Federation. 5. Modernization of the state management in the Russian Federation in modern period. 6. The influence of the Russian experience on development of state management in the Republic of Kazakhstan and other post-Soviet states. <p>Recommendations: prepare oral answers to questions asked, read the relevant literature.</p>	<p>раскрытии темы: to give complete answers to the questions asked, to use legal sources, as well as to know the opinion of prominent legal scholars regarding the questions raised.</p>		<p>Completeness of disclosure of issues, use of legal terminology and, oratorical qualities, degree of study of the regulatory and legal framework</p>
3	<p>SIW №3. Foreign experience of the functioning of the civil service and its impact on the development of the relevant institution in the Republic of Kazakhstan.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Two models of state services in foreign countries career and positional, dignity and positive parties .. 2. Admission to the state service on a competitive basis, methods of holding competitions in foreign countries. 3. Formation of the personnel reserve public service in foreign countries. 4. Promotions and legal responsibility of state employees in foreign countries: experience of influencing government service in the Republic of Kazakhstan. <p>Recommendations: prepare written answers to questions asked, read the relevant literature.</p>	<p>Writing interview. When disclosure Topics:</p> <p>define features studying this topic, emerging wherein Problems, also necessary compare the legal institute with similar institutes right, give necessary characterization</p>	7 week	<p>30 points Criteria for evaluating the work:</p> <p>Completeness of disclosure; Degree of study of materials; Demonstration of knowledge of NLA; use of legal terminology, etc.</p>

4	<p>SIW №4 Основные критерии классификации государственных должностей: тенденции развития законодательства.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Классификация государственных должностей. 2. Разделение государственных служащих на политических и административных. 3. Реестр должностей политических государственных служащих. 4. Реестр должностей административных государственных служащих. 5. Перечень категорий административных должностей. 6. Принципы осуществления кадровой политики в РК. <p>Рекомендации: обратить внимание на правила составления рефератов и не отходить от них. Дать развернутый ответ на поставленные вопросы, используя юридическую терминологию.</p>	<p>Реферат При раскрытии темы: Рассмотреть соответствующее НПА, историю становления данных должностей в Казахстане, сопряженные с этим проблемы, провести сравнительный анализ в мировой практике, указать дальнейшие пути развития.</p>	10 недел я	<p>15 баллов Критерии оценки работы: Полнота раскрытия; Использование юридической терминологии; Степень изучения материалов; Показ знаний НПА; правильность оформления.</p>
5	<p>СРМ №5 Проблемы правового регулирования государственной службы в РК на современном этапе развития суверенного Казахстана.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Основная проблема- создание эффективной современной государственной службы и структуры управления, которая была бы оптимальной для рыночной экономики. 2. Совершенствование системы отбора и рационального использования кадров государственного аппарата. 3. Улучшение системы подготовки и повышения квалификации государственных служащих. 	<p>Устное сообщение При раскрытии темы: дать развернутые ответы на вопросы СРС, использовать нормативно-правовые источники.</p>	11 недел я	<p>30 баллов Критерии оценки: Полнота, всесторонность раскрытия вопросов, использование юридической терминологии, ораторские качества, степень изучения нормативно-правовой базы, а также</p>

	<p>4. Борьба с коррупцией в государственном аппарате.</p> <p>5. Повышение социально-правовых гарантий государственных служащих.</p> <p>Рекомендации: ответьте на вышестоящие вопросы, следует выразить свое мнение о возможных путях решения возникающих проблем.</p>			указанной литературы
6-7	<p>СРМ №6-7 Актуальные проблемы совершенствования и тенденции развития государственной службы в РК до 2020г.</p> <p>1. Формирование казахстанской модели государственно службы</p> <p>2. Совершенствование системы найма, подготовки и продвижения кадров.</p> <p>3. Новые формы обучения государственных служащих.</p> <p>4. Совершенствование системы управления кадрами.</p> <p>5. Высокое качество оказания государственных услуг и эффективность деятельности государственных органов.</p> <p>6. Положительный имидж и этика поведения государственных служащих.</p> <p>7. Формирование служебного права как отрасли права, учебного курса и науки.</p> <p>Рекомендации: ответив на вышестоящие вопросы, следует выделить актуальные проблемы данной сферы.</p>	<p>Подготовка доклада на круглом столе. При раскрытии темы: уметь быстро отвечать на указанные вопросы, выделить одну из проблем данного института и привести свои пути решения.</p>	13,15 недель	<p>15+15 баллов</p> <p>Критерии оценки работы: ораторские способности выступающего, степень изучения темы, знание нормативно-правовой базы, новизна, актуальность выбранной проблемы.</p>